
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Δικαιοσύνης κ. Φλωρίδη και Υπουργό Παιδείας, 

Θρησκευμάτων και Αθλητισμού κ. Πιερρακάκη 

ΘΕΜΑ: «Σοβαρότατες καταγγελίες του αντιπροέδρου της Π.Α.Ε. 

Ολυμπιακός για ύπαρξη εγκληματικής οργανώσεως στον χώρο του 

ελληνικού ποδοσφαίρου. Ανάγκη να διερευνηθούν είς βάθος οι 

καταγγελίες» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Ο εγνωσμένου κύρους ποινικολόγος και αντιπρόεδρος της Π.Α.Ε. 

Ολυμπιακός κ. Κούγιας, προέβη στις 10/1/2024 σε σοβαρότατες 

καταγγελίες περί υπάρξεως εγκληματικής οργανώσεως στους κόλπους 

του ελληνικού ποδοσφαίρου. Αναφέρθηκε σε τελεσμένες εγκληματικές 

πράξεις και κατονόμασε συγκεκριμένα άτομα, τα οποία εμπλέκονται – 

σύμφωνα με τον ίδιο – στις πράξεις αυτές. 

Δεδομένου ότι ο αθλητικός τομέας του ποδοσφαίρου αποτελεί εστία 

ενδιαφέροντος για μεγάλο μέρος του ελληνικού λαού κι επειδή οι 

δημόσιες καταγγελίες περί υπάρξεως εγκληματικών οργανώσεων πρέπει 

να διερευνώνται από μία πολιτεία που σέβεται τους πολίτες της 

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί 

1)   Έχουν κινητοποιηθεί τα αρμόδια Υπουργεία ώστε να πραγματοποιηθεί η είς 

βάθος διερεύνηση των εν λόγω καταγγελιών;         
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2)   Εάν όχι, ποίοι είναι οι λόγοι της αδικαιολόγητης αυτής αργοπορίας και πότε θα 

γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες για την διερεύνηση των εν λόγω καταγγελιών;  

 

                          Αθήνα, 20 Ιανουαρίου 2024 

               Ο ερωτών Βουλευτής  

                                 Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




